

LKT15.1-440-D52 , FRAKO,德国FRAKO,FRAKO电容器 , FRAKO补偿器

产品名称	LKT15.1-440-D52 , FRAKO,德国FRAKO,FRAKO电容器 , FRAKO补偿器
公司名称	南通市鑫平工贸有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:否 品牌:FRAKO 型号:LKT15.1-440-D52LKT15.1-440-D52
公司地址	南通市港闸区陈桥乡长路村2组
联系电话	0513-83518803 13912296599

产品详情

frako【德国原装进口】【frako补偿仪frako电解电容frako电力电容】

frako电容器frako滤波器frako控制器frako补偿器frako电抗器frako补偿仪

frako power factor correction capacitors are produced in unique advanced technology and incorporate a triple safety feature. frako is the first capacitor manufacturer who succeeded

to combine self-healing capacitor film with segmented film and overpressure disconnection. this manufacturing technique guarantees significantly improved operational reliability of capacitors on power factor correction. we reserve the right to make alterations which are based on newly acquired knowledge or which contribute to an improvement in our products.

the use of thoroughly tested material as well as careful processing ensures quality and a long life expectancy of the products. frako produces its capacitors according to own specifications, which surpass by far the requirements of en 60831-1/2. quality tests following each single manufacturing step, verify an outstanding manufacturing quality. combined with a unique capacitor manufacturing technology, frako achieves a world-wide leading durability. for example, the consistently low power loss over many years is achieved by using a special mineral filler and stabilizer which can avoid permanent partial discharges within the dielectric. vacuum drying and temperature storage over several days avoid oxygen inclusion, which would accelerate the aging process of a capacitor. this means an extra effort in our production which, however, pays-off with a longer life expectancy.

德国frako电容器（frako低压补偿电容器）具有降低电机起动电流、抗涌流、内置压力防爆装置和放电阻等保护功能，产品温升低，自带散热通道，从而大大延长了节电器的使用寿命。frako电容的外壳采用防酸碱、阻燃、防漏电的绝缘材料所制成，绝缘性能强，不会对人体产生危害，现场使用更加安全。该产

品具有体积小、重量轻、介质损耗小，补偿节电效果显著等特点。

德国frako产品其功率因数能校正电容器中产生的错误，是frako独特的先进技术，并集成了三重安全保护功能。frako是第一个成功结合自愈电容器薄膜分段膜和超压断开电容器制造商。这种制造技术保证了功率因数校正电容器显着提高了运行可靠性。我们保留权利作出修改是基于新获得的知识或有助于改善我们的产品。

frako使用彻底的测试材料以及小心处理，确保产品的质量和寿命长。frako生产的电容器，根据自己的规格，超越迄今为止的要求en 60831-1/2。每一个制造步骤的品质测试，验证一个优秀的制造品质。frako具有独特的电容器制造技术相结合，实现了世界领先的耐用性。例如，多年来一直较低的功率损耗实现的，通过使用一种特殊的矿物填料和稳定剂，可避免在电介质内的永久局部放电。延长使用寿命，降低您的维护成本。

使用我们的产品，意为您将获得长久的使用寿命，更少的资金投入！

【frako capacitor】我们是电力建设与控制的全球行业领导者！

为您，我们会做出更多努力！

南通市鑫平工贸有限公司

phone:+86 513-8908 5118

fax:+86 513-8150 8502

email: superntmy@gmail.com

website:www.superntmy.cn

our new online web : www.topindustrial.cn

本产品的加工定制是否，品牌是FRAKO，型号是LKT15.1-440-D52LKT15.1-440-D52，额定电压是==（V），额定频率是==（hz），介电强度是==（V），整机功耗是==（W）